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Protokół z posiedzenia Komisji Wspólnej 

Odbytego w dniu 29 stycznia 2019 roku 

W Sali sesyjnej Urzędu Miejskiego 

 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn, Skarbnik Miasta Damian Cieślar 

Tematyka posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Omawianie materiałów na sesje 

3. Sprawy bieżące 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski powitał wszystkich przybyłych na  komisje i rozpoczął 

posiedzenie. Poprosił o przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. Głosowanie: wszyscy 

jednogłośnie „za”. 

Ad.2 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski przeszedł do omawiania projektów uchwał.  

Głosowano nad następującymi projektami uchwał: 

1. zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła. Głos zabrał Skarbnik Miasta 

Damian Cieślar, który poinformował, że autopoprawka obejmuje w szczególności trzy  duże 

pozycje w WPFie:  remont drogi w Czarnym, rekompensatę eksploatacyjną dla spółki 

komunalnej Baseny Wisła Sp. z o.o. oraz dokapitalizowanie powyższej spółki. Burmistrz 

Miasta Tomasz Bujok poinformował, że wydatki na spółkę Baseny nie są zwiększane, a w 

kosztach eksploatacyjnych wzrosły koszty wynagrodzeń  Rady Nadzorczej Spółki. Rada 

Nadzorcza  spotyka się średnio raz w miesiącu i analizuje wszystkie wydatki spółki. 

Głosowanie: 3 osoby się wstrzymały, reszta „za”.  

2.   zmieniająca  budżet Miasta Wisła na rok 2019.  Zmiany omówił Skarbnik Miasta. 

Głosowanie: 1 osoba się wstrzymała, reszta „za” 

3. zmieniająca  Uchwałę Budżetową na rok 2019.  Brak pytań. Głosowanie: 14 „za” 

4.  w sprawie zmiany uchwały nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 

roku w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia 

poboru opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w opłacie miejscowej. Brak pytań. Głosowanie: 14 „za” 

5. zmieniająca uchwałę Nr II/30/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 20 grudnia 2018r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko Biała z przeznaczeniem na prowadzenie 

Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym. Brak pytań Głosowanie: 1 głos 

wstrzymujący się,  reszta „za” 

6. zmieniająca uchwałę Nr II/29/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 20 grudnia 2018r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu z przeznaczeniem na prowadzenie 

powiatowego ośrodka wsparcia dla osób dotkniętych przemocą w rodzinie. Głosowanie: 1 

głos wstrzymujący  się, ,reszta „za”. 



[Wpisz tekst] 

 

7. w sprawie zmiany uchwały nr I/15/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 22 listopada 2018r. 

zmieniającej uchwałę nr XXXI/470/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. w 

sprawie określenia wzorów deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach lokalnych. 

Głosowanie:  2 osoby „wstrzymały się”, reszta osób „za” 

8. w sprawie zmiany uchwały Nr I/16/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 22 listopada 2018 r. 

zmieniającej uchwałę Nr XXXI/471/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 

w sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji oraz informacji w podatkach 

i opłatach lokalnych za pomocą środków komunikacji elektronicznej. Głosowanie:2 

„wstrzymały się”, reszta” za”. 

9.  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym, na czas oznaczony do 3 lat. 

10.  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym, na czas oznaczony do 3 lat. 

Obie powyższe uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Małgorzata 

Szalbót. Radni zadawali pytania, o wysokość dzierżawy i możliwość innego miejsca 

parkingowego dla ciuchci. Analizowano inne miejsca postoju. Proponowano przeniesienie 

ciuchci na ulicę Olimpijską, na targowisko oraz naprzeciwko banku PKO. Radni zwrócili 

uwagę, że ciuchcie są nadmiernie przeciążone co ma wpływ na  stan deptaka w centrum. 

Ponadto komisja stwierdziła, że obecne miejsce postoju i nawracania ciuchci może stwarzać 

zagrożenie dla spacerujących osób. Głosowanie za przyjęciem uchwał: 2 osoby „wstrzymały 

się”, reszta osób „przeciw” 

11. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 5 lat.  

Głos zabrała Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Małgorzata Szalbót i omówiła 

projekt uchwały. Pani kierownik poinformowała, że  dzierżawa dotyczy  ogródka letniego w 

centrum na Placu Hoffa. Przedsiębiorca dzierżawi 112m2, a wysokość dzierżawy to 25zł 

brutto za 1m2. Głosowanie: wszyscy  jednogłośnie „za” przyjęciem projektu uchwały. 

12. w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Wisła.  Głos zabrał Sekretarz Miasta Sylwester 

Foltyn, który przedstawił uchwałę.  Za zaopiniowaniem: jednogłośnie wszyscy „za” 

13. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli przedszkoli 

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych pracujących z grupami obejmującymi 

dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. Sekretarz Miasta przedstawił uchwałę. Głosowanie:  13 „za” 1 

„wstrzymujący się”. 

 

Ad.3 

 W sprawach bieżących poruszano następujące tematy: 

1. Wytypowanie przedstawiciela Rady Miasta do prac w Radzie Sportu. Radni zadawali pytania 

o sens istnienia takiej rady. Sekretarz Miasta  poinformował, że jest to organ doradczy 

burmistrza i jest  powoływana w oparciu o zapisy  ustawy z dnia 25 czerwca 2010 roku  o 

sporcie. Do zadań Rady Sportu należą w szczególności takie sprawy jak   stypendia i nagrody 

sportowe, może wskazywać kierunki działań miasta. Kadencja rady trwa do pięciu lat, a jej 

członkowie wykonują swoje funkcje społecznie. Zaproponowano kandydaturę Radnego 

Janusza Podżorskiego. Głosowanie za kandydaturą: 1 głos „wstrzymujący się”, pozostali 

wszyscy „za”. 

2. Sprawozdanie MZEAS. Członkowie komisji zaznajomili się ze sprawozdaniem 

3. Wniosek firmy Inestate Investments w sprawie ustanowienia służebności przejazdu. Projekt 

uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Przetrzennej i Nieruchomości  Agata 

Szarzec. Członkowie komisji wyrazili swoje zaniepokojenie faktem nadmiernej zabudowy w 
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tamtym rejonie. Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, poinformował, że chciałby wykupić kawałek 

działki przy samej karczmie w zamian za  ustanowienie służebności. Analizowano różne 

możliwości, łącznie z możliwością odmówienia służebności przejazdu.  Komisja po długiej 

dyskusji, stwierdziła, że nie zgadza  się na udzielenie służebności przejazdu. Burmistrz Miasta 

Tomasz Bujok  ma wystąpić  do firmy z propozycją  wykupienia  kawałka działki w zamian za 

ustanowienie  służebność przejazdu. 

4. Wysyłki  harmonogramów śmieciowych wraz z informacją o zmianie stawki za odpady 

komunalne. Radni zgłosili niezadowolenie swoje i mieszkańców z faktu wysyłki pocztą a nie 

poprzez gońca. 

5. Terenów za blokami. Burmistrz Miasta Tomasz Bujok poinformował, że w dniu dzisiejszym 

odbyło się spotkanie z Zarządem Spółdzielni, która przedstawiła swoje roszczenia. Rada 

Powiatu na dzisiejszej sesji podejmie decyzje co z tym terenem. Burmistrz poinformował , że 

mamy zabezpieczone środki w budżecie na wykupienie terenu. Komisja zgodnie stwierdziła, 

że warto powalczyć o teren.  Burmistrz poprosił Radnych o przemyślenie sprawy i 

zaproponował zaproszenie spółdzielców na komisje połączone. 

6. Sala gimnastyczna w szkole w Głębcach.  Radna Barbara Kędzior poprosiła o wyjaśnienie 

nieczynnej sali gimnastycznej w Głębcach. Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn poinformował, 

że sala była wyłączona z użycia przez trzy dni z powodu pęknięć na suficie. Inspektor nadzoru 

wydał opinię pozwalającą na użytkowanie sali. 

 

 

             Protokołowała                                                                     Przewodniczący Rady Miasta 

               Justyna Pilch                                                                               Janusz Podżorski 

 


